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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„A Vajszlói Rendőrőrs megszüntetése várható?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr Lampert Mónika
belügyminiszternek

Tisztelt Miniszter Asszony!

A múlt héten nyilatkozta, hogy Sellyén Rendőrőrs létesítését tervezi . Vajszíótól
12 km-re található a település .

Vajszíón jelenleg 12 fővel működik a Rendőrőrs, 40 települést szolgálják . 2005 .
január 1-én költözött új épületbe, ideális körülmények között dolgoznak . Az
egység állomány táblája 23 főt tartana ideálisnak a munka ellátására .
Célszerűbbnek látszik létszámbővítéssel javítani az egység hatékonyságát . A
vajszíóiak attól tartanak, hogy az Erdészet megszüntetése után a Rendőrőrs is a
megszüntetés sorsára jut .

Mi a véleménye erről?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 június 21 -én
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